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Zápis  

  Z valné hromady Sportovního klubu Policie - KUŢELKY Hradec Králové o.s. konané 
dne 25.května 2010 v kuţelně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na VH - viz příloha 

 

Program: 

 Valnou hromadu zahájil předseda SKP Ing. Vágner.  

Ing. Němeček podal informaci k aktuální finanční situaci klubu. Z informace vyplynulo, 

ţe klub nemá problémy se splácením úvěru na rekonstrukci kuţelny, nicméně došlo ke 

sníţení dotace od UNITOP v porovnání s minulými roky. Příjmy z provozu kuţelny jsou na 

úrovni roku 2009. 

Dalším bodem programu byla příprava organizace 4. ročníku Mistrovství ČR 

neregistrovaných druţstev – určení členů klubu, kteří se budou podílet na dozorech 

v kuţelně.  

Dále Ing. Němeček seznámil valnou hromadu se stavem v přípravách MUN a poţádal 

přítomné o upřesnění termínů jejich moţné účasti na dozorech v kuţelně v průběhu 

mistrovství. 

Ing.Vágner informoval o zájmu čtyř kuţelkářů ze Smiřic o vstup do našeho klubu. 

Valnou hromadou bylo jednohlasně schváleno přijetí Ing.Jiřího Machače, Martina Šolce, 

Františka Beránka a Josefa Pardubského za členy klubu – jejich členský příspěvek pro rok 

2010 je stanoven na 600Kč. 

Valná hromada na návrh pana Kučery odsouhlasila pravidlo pro účast členů klubu  na 

námi pořádaných turnajích. Kaţdý člen má právo startovat v jednom turnaji 2x za poplatek 

20Kč a kaţdý další start v tomto turnaji hradí v plné výši dané propozicemi – platné od 

příštího pořádaného turnaje. 

Ing. Němeček přednesl návrh na změnu organizování úklidových sobotních brigád. 

Navrhuje delegovat úklid na jednotlivá sestavené druţstva s vystřídáním se členů druţstev 

na úklidu. Návrh projedná VV a předloţí své stanovisko. Předpokládaná platnost od září 

2010. 

Byl projednán návrh na volební systém volby VV na VH v lednu 2011 a mandát VV. 

VV bude volen na období tří let, nutné kaţdoroční potvrzení jeho mandátu na pravidelné 

lednové VH. Volit se bude označním max. sedmi osob ze všech členů klubu. Do VV bude 
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zvoleno 7 členů a nejvyšším počtem získaných hlasů. V případě rovnosti hlasů proběhne 

další kolo voleb jen mezi dotčenými členy. Funkcionáře klubu zvolí samotný VV ze svých 

řad. 

Za účelem větší informovanosti veřejnosti o dění v kuţelně zajistí pí Neumanová a pí 

Krsková inzerci klubu v regionálním tisku – „Sedmička“ 

Za účelem většího vyuţití kuţelny k tréninkové činnosti druţstev z HALK valná 

hromada stanovila slevu na dobu od 21. června do 31. července poplatek za pronájem 60 Kč 

za hodinodráhu. Zároveň pro veřejnost v této době bude poplatek 120 Kč. Od srpna 2010 je 

cena tréninkové hodiny pro hráče HALK 100 Kč. 

 

.zapsal: Ing. Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER  

  
        předseda SKP Kuţelky HK 


